
Toezegging: 

Burgemeester J. Werkman zegt toe voor de raadsvergadering van 20 mei 2025 terug te 
komen met de beantwoording op de vraag over de achterstanden m.b.t. de wet- en 
regelgeving. 
 

 

Antwoord: 

Uit het Jaarverslag en jaarrekening 2024 VRF pagina 7:  
  
Reserveren informatiemanagement  
Op het gebied van Informatiehuishouding en Informatiebeveiliging is de afgelopen jaren 
achterstand ontstaan in het voldoen aan wet- en regelgeving. Met een eenmalige extra 
inzet kunnen we externe partijen inhuren, die ons helpen om de meest prangende 
achterstanden weg te werken. Bij informatiehuishouding betreft het archiefzaken en 
beleidsdocumenten, bij informatiebeveiliging gaat het om 
Bedrijfscontinuïteitsoefeningen, gebruikerstrainingen en een zogenaamde nieuwe 
penetratietest. De totale omvang bedraagt €200.000. 
  
Oorzaak achterstand:  
“Binnen de domeinen Informatiehuishouding en Informatiebeveiliging, beide actuele 
thema’s binnen de overheidssector, is de afgelopen jaren binnen VRF een achterstand 
op het gebied van compliance (naleving van wet- en regelgeving) ontstaan. Deze 
achterstand is voor een deel het gevolg van de inzet op de crisis, personele wisselingen 
en de moeilijkheid om nieuwe medewerkers te vinden die zich kunnen richten op deze 
beleidsterreinen.” 
  


